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写作是一种重要的交际途径，因此长期以来，学生对英语写作非常重视。下面小编为大家搜集整理的高一英语作文，仅供阅读!China\'s New Year 中国春节　　Spring Festival is the most important f...
　　写作是一种重要的交际途径，因此长期以来，学生对英语写作非常重视。下面小编为大家搜集整理的高一英语作文，仅供阅读!
China\'s New Year 中国春节
　　Spring Festival is the most important festival in China .It’s to celebrate the lunar calendar ‘s new year .In the evening before the Spring Festival ,families get together and have a big meal .In many places people like to set off firecrackers .Dumplings are the most traditional food .Children like the festival very much ,because they can have delicious food and wear new clothes .They can also get some money from their parents. This money is given to children for good luck . People put New Year scrolls on the wall for good fortune .
　　The Spring Festival lasts about 15 days long .People visit relatives and friends with the words “Have all your wishes ”. People enjoy the Spring Festival ,during this time they can have a good rest .
　　春节是中国最重要的节日,是为了庆祝农历新年的晚上,在春节之前,家庭聚在一起吃一顿丰盛的饭。在许多地方,人们喜欢放鞭炮饺子是最传统的食物.孩子非常喜欢这个节日,因为他们可以有好吃的食物,穿新衣服。他们也能得到一些钱来自父母。这钱是给孩子们,以求好运。人们把新年卷轴在长城上停留了好运。
　　春节将持续大约15天拜访亲朋好友超前用这句话:“你祝愿”。人们喜欢春节,在这段时间里他们可以好好休息一下了。
Mobile Phone 移动电话
　　Being a product of high-technology,mobile phones are being more and more widely used. It\'s small in size, light in weight and easy to carry, offering fast and convenient service for communication.It\'s of multi-function. The users use it for calling, sending short messages and internet-surfing.
　　In recent years, mobile phones have become popular among middle school students. Quite a few use them at school to keep in touch with their families and friends instead of writing letters, which, of course brings convenience to them. But I don\'t think it\'s good to do so.
　　In spite of the advantage mentioned above, student users often waste a lot of time chatting over the phone in their spare time, some even use them to cheat in exams. In addition, mobile phone bill is also a heavy burden on students\' families.
　　作为一个高科技产品，手机正被越来越广泛的应用。它体积小，重量轻、易携带，为通信提供快捷方便的服务。它有很多功能。用户使用它的电话，发送短信息和互联网冲浪。
　　近年来，移动电话已成为很受中学生欢迎。相当一部分学生用手机保持联系与他们的家人和朋友而不是写信，这给他们带来了很大的方便，当然。但我不认为这样做是好的。
　　尽管上述的优势，学生用户往往浪费大量的时间在他们的业余时间打电话聊天，有的甚至使用他们在考试中作弊。此外，手机账单也对学生家庭造成沉重负担。
My Winter Vocation Plan 我的寒假计划
　　How time flies, unconsciously the next winter vacation will soon come. In order to improve myself as well as enjoy a happy holiday, I made the winter vacation plan.
　　Firstly i want to continue with my study, i think study is a life process, so no matter what the situation I am in, i will look for chances to continue it. I have bought several new books ,including those books on my major(专业)and some novels ,I will try to finish reading them in the holiday and write notes.
　　Secondly, since it is the holiday, I will share it with my family and friends .You know the spring festival will soon come, I believe I would chatting and play games with my friends and family .I think I will enjoy the vacation.
　　时间过得真快，不知不觉得下一个寒假就要到了，为了提高我自己同时快乐的度过假期，我制定了寒假计划。
　　首先，我会继续学习，我认为学习是一种终身的过程，所以不管我处在那种情况之下，我都会寻找机会学习。我已经买了一些新书，这些书有的跟我的专业有关，也包括一些小说。我将努力读完他们并写下读书笔记。
　　其次，既然是放假，我将和我的家人朋友一起度过，你知道春节就要来临了，届时我会和我的家人朋友一起聊天啊，玩游戏啊等等，我相信我定会度过一个快乐的假期。
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